
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg/ 

betreft 6de commissie 

De voorzitter opent de vergadering om 19:00 uur.  

Agenda 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 10.02.2011. 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

2. Subsidiereglement gehandicaptensport : goedkeuring van het 
reglement, inwerkingtreding met ingang van 1 april 2011 en 
opheffing van het desbetreffende reglement van 8 september 2011 ; 
inclusief de overgangsregeling met betrekking tot de 
indieningsdatum van de aanvragen 2011. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman leidt dit punt in.  

Het opgeheven reglement is nog recent, maar bij de toepassing van het 
reglement bleek dat een aantal terechte vragen tot subsidiëring door het 
reglement niet bestreken werden.  
Vandaar nu reeds een nieuw reglement.  

Mevrouw Katrien De Clercq geeft nadere toelichting.  

 In het bestaande reglement kwamen een aantal instanties niet in 
aanmerking. Zo konden de gemeenten geen aanvraag indienen. Dit 
wordt verholpen door het nieuw reglement ; 

 Het toekennen van integratiesubsidies was beperkt tot 5% van het 
budget. Dit wordt nu opgetrokken naar 10% ; 

 Indien bepaalde subsidiebedragen niet volledig benut worden, worden 
de resterende middelen overgeheveld naar de werkingssubsidies ; 
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3. Personeelsformatie : goedkeuring van de voorgestelde 
formatiewijzigingen en bijbehorende functiebeschrijvingen. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman leidt dit punt in.  

In 2009 werd het grote dossier personeelsformatie en het organogram aan 
de provincieraad voorgelegd. Toen werd reeds gesteld dat dit 
vanzelfsprekend aan evolutie in de sector onderhevig zou zijn.  
Nu wordt een eerste reeks aanpassingen aan de raad voorgelegd.  

Mevrouw Inge Dellaert geeft nadere toelichting.  

De vorige personeelsformatie dateert van april 2009. Omdat een 
organisatie evolueert, is het nodig dat een aantal wijzigingen aan de 
personeelsformatie voorgelegd worden. Het gaat in concreto om :  

 technische wijzigingen ; 
 verschuivingen tussen diensten ; 
 enkele inhoudelijke wijzigingen ; 

In het dossier wordt enerzijds een overzicht gegeven van de gevraagde 
wijzigingen en anderzijds het totale beeld (per entiteit) van de aangepaste 
formatie. Tevens bevat het dossier functiebeschrijvingen die ter 
goedkeuring voorgelegd worden.  

4. Project "Opmaak van de inventaris in het kader van het OostVlaams 
steunpunt duurzaam bouwen en wonen : goedkeuring van de 
contractuele personeelsbezetting, de looptijd van het project en de 
wijziging in de personeelsformatie. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman stelt dat er vanuit het bureau de 
uitdrukkelijke vraag gekomen is om dergelijke punten zowel in de 
"inhoudelijke" commissie (sociale aangelegenheden) als in de commissie 
waarin personeelszaken aan bod komen te bespreken.  
Vandaar dat dit punt ook in de 6de commissie op de agenda staat.  

Mevrouw Inge Dellaert geeft een korte toelichting.  

5. Overname personeel : goedkeuring van de overnameregeling van 
personeel van de vzw Wereldcentrum met ingang van 1 juni 2011. 

Dit punt werd niet besproken 

6. Provinciaal domein Puyenbroeck – renovatie site buitenbaden : 
voorstelling masterplan. 

Gedeputeerde Hilde Bruggeman leidt dit punt in.  

Enkele commissies terug werd dit punt reeds besproken. Toen werd 
vanuit de commissie gevraagd om de plannen vooraleer ze in een 
definitieve fase komen nogmaals aan de commissie voor te leggen.  
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Dit punt wordt aan de hand van een powerpointpresentatie door de 
aanwezige deskundige van de dienst patrimonium en voornamelijk door 
mevrouw Liesbeth De Henauw uitgebreid toegelicht.  
 
In bijlage wordt de powerpointpresentatie toegevoegd.  
  
 

   

110000-masterplan 
03032011 kle...

 

  Vragen 

 De heer Dirk Otte vraagt wanneer het zwembad opengesteld werd ? 
Antwoord : 7 jaar geleden werd het zwembad opengesteld.  

De heer Otte stelt vast dat er na 7 jaar zich reeds grondige aanpassingen 
opdringen en heeft ernstige bedenkingen bij de kwaliteit van de 
toenmalige ontwerpers.  

In dit verband merkt de heer Kristof Goethals (deskundige van de dienst 
patrimoniumbeheer) nog op dat er aanvankelijk voor geopteerd werd deze 
renovatie‐ontwerpen ook toe te vertrouwen aan dezelfde ontwerper maar 
dat er uiteindelijk voor gekozen werd dit in eigen beheer te doen. 

 De heer Stefaan Van Gucht stelt vast dat ervoor geopteerd wordt om met 
een centrale toegang te werken, maar dat de toegang tot de sporthal zich 
bevindt voor de centrale toegang.  
Antwoord door gedeputeerde Hilde Bruggeman en mevrouw Liesbeth De 
Henauw.  
Dit klopt, maar de gebruikers van de sporthal zijn meestal groepen of 
individuele personen die op voorhand geboekt (en vaak ook op voorhand 
betaald hebben) en die de centrale ingang met kassa's niet echt nodig 
hebben.  

7. Vraag van Luc Lampaert van 9 februari 2011 – sportcentrum De 
Boerekreek te SintLaureins : evaluatie van de werking, de 
activiteiten en de cijfers.  

De voorzitter merkt op dat het feit dat dit punt op de agenda staat het 
gevolg is van een communicatiestoring.  
Het is namelijk de bedoeling dit punt te behandelen gedurende een extra 
commissievergadering op verplaatsing in het Provinciaal Sportcentrum De 
Boerekreek.  
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8. Varia 

De voorzitter van de commissie geeft het woord aan de heer Marc Lootens, 
voorzitter van de provincieraad.  

De heer Marc Lootens deelt mee dat in de 4de commissie, ondermeer door 
de heer gedeputeerde Jef Dauwe, de vraag gesteld werd om het 
aanvangsuur van de 2de, 4de en 6de commissie met een half uur te 
vervroegen.  

De heer Marc Lootens deelt tevens mee dat het bureau eerder gesteld had 
de uurregeling niet te wijzigen, maar dat hij gezien de veelvuldige, 
uitdrukkelijke vragen de vraag toch wil voorleggen aan de leden van de 
commissie.  

Er volgen een reeks bedenkingen van commissieleden : 

 Mevrouw Greet De Troyer vraagt aandacht voor commissieleden die van 
ver dienen te komen en die in het geval het aanvangsuur vervroegd wordt 
meer met files en vertraging geconfronteerd worden. 

 De heer Willy Van Hove stelt voor een bevraging te doen onder alle 
raadsleden in de raad zelf.  

 Mevrouw Martine Verhoeve stelt voor te peilen bij alle raadsleden en terug 
te koppelen naar het bureau. 

 De heer Dirk De Meerleer stelt voor de 1ste, 3de en 5de commissie een half 
uur later te laten starten.  

 De heer Bart Blommaert stelt voor de huidige uurregeling te behouden 
gedurende de volledige legislatuur.  

 De heer Freddy Van Eeckhaut stelt voor de huidige regeling te behouden. 
Hij doet ook de vaststelling dat het eerder uitzonderlijk is dat 
provincieraadsleden dezelfde avond in twee commissies zetelen.  

 Mevrouw Maria Verheirstraeten stelt vast dat vele commissieleden de 
vergadering vervroegd verlaten omstreeks 19:30 uur. 

 De heer Henk Heyerick vindt dat het vooral belangrijk is dat de 
commissievergaderingen goed gestoffeerd worden. De 6de commissie is op 
dit vlak trouwens een positief voorbeeld.  
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De heer provincieraadsvoorzitter Marc Lootens stelt voor in de raad te 
peilen naar de wensen van alle provincieraadsleden in verband met de 
eventuele aanpassing van het aanvangsuur van de commissies.  

 

 

 

De voorzitter sluit de vergadering omstreeks 20:00 uur.  

 

 

 

 

Luc Derudder           Luc Dekimpe 

 

 

directeur            voorzitter 

Gent, 4 maart 2011

 


